
Γραπτή Δήλωση 

 
Mε αφορμή νέα δημοσιεύματα για το θέμα της μεταστέγασης της Βουλής, 

σύμφωνα με τα οποία μετακινείται στο ύψωμα  Χρίστου Στέλιου Ιωάννου, 
ως ΕΤΕΚ υπογραμμίζουμε για άλλη μια φορά ότι αυτό είναι μια λανθασμένη 

επιλογή γιατί παραβιάζονται βάναυσα βασικές αρχές πολεοδομικού 
σχεδιασμού για την πρωτεύουσα.  Πέραν των καθαρά πολεοδομικών 

παραμέτρων που χωροθετούν τη Βουλή στο Αστικό Κέντρο, ο 
συμβολισμός, η ιστορία και η χρήση του σημαντικότερου κτιρίου της 

Δημοκρατίας μας, επιτάσσουν την παρουσία του στο Κέντρο της 
μοιρασμένης μας Πρωτεύουσας. 

Αναγνωρίζοντας ότι το θέμα της στέγασης του Κοινοβουλίου ταλανίζει το 
ίδιο το κοινοβούλιο αλλά και τις εμπλεκόμενες υπηρεσίες για δεκαετίες, 

χωρίς ακόμη να καταστεί δυνατό να ξεπεραστούν τα εμπόδια και τα 
διάφορα προβλήματα, τονίζουμε ότι θα πρέπει, επιτέλους, να εξευρεθεί 

άμεσα η κατάλληλη επιλογή που να εντάσσεται στο Σχέδιο Ανάπτυξης της 

Λευκωσίας, θα ενδυναμώνει το αστικό της κέντρο και θα αναδεικνύει το 
χαρακτήρα της ως η πρωτεύουσα του κράτους. 
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